
Protokoll nr 10/2021 fört  vid Eurasierklubbens styrelsemöte via Zoom
den 9 september 2021.

Närvarande: Göran Björkman, Inger Johansson, Anders Rosdahl. 
Sanna Carlsvärd, Amanda Johnsson samt från kl. 19.30 Kicki Svalin.
Frånvarande: Åsa Juntti, Marlene Junholt, Josephine Wistrand.

Orf.nr: 8024195979

§ 52 Mötets öppnande.
Ordförande Göran Björkman öppnade mötet kl.19.00.

§ 53 Godkännande av dagordning.
Det uppgjorda förslaget till dagordning godkändes efter tillägg 
av punkt Avelsbeskrivning-Exteriörbedömning. Behandlas under § 62.

§ 54 Val av justerare.
Sanna Carlsvärd justerar dagens protokoll.

§ 55. Föregående protokoll nr 9/2021.
Protokollet godkändes

§ 56. Ekonomi.
Äntligen har Swedbank godkänt våra namnändringar gällande teckning av konton.
Ekonomin är god. På transaktionskontot finns idag 114295:- och på placeringskonto
194139:- på hälsokontot 24.895:-.

§ 57. Skrivelser.
Från SSUK gällande inbjudan till ordförandemöte den 12/10.
Göran Björkman  och ev. Amanda Johnsson deltager från oss.
Från Skatteverket återbetalning 6075:-.
SKK gällande bokning av monter på My Dog se §58.d.
SLU gällande hundens personlighet. SKK förslag till nya typstadgar.
SSUK mötes protokoll.

§ 58. Rapporter från kommittéerna:
a) Utställningskommitté. Utställningen den blev uppskattad och samlade 60 hundar.
Domaren bedömde hundarnas uppträdande i ringen efter en skala från A-E.
Där bokstav D är det mest rastypiska och mest önskvärda för vår ras.
Valpar: B 1, D 3, E,1.   Hanar B 4, D 14, E 2.    Tikar A 1, B 1, C 8, D 23, E 2.
Vår ordförande kollar om vi kan få till en extra officiell utställning  nästa år trots att 
ansökningstiden gått ut.
b) Avelskommittén kommer att ha möte nästa vecka. Styrelsen ger kommittén i 
uppdrag att planera in ett fysiskt möte med avelsintresserade i början av år 2022 
gärna med någon inbjuden sakkunnig. Mötet ska i första hand handla om hur vi i 
nuläget ställer oss till PCD och övriga sjukdomar vid avel.



c) MH-BPH Kommitté. I nuläget  har 199 hundar deltagit vid BPH. 
Fattas bara l deltagare för 200 analys av SKK.
d) PR & Aktivitetskommitén. Gällande My Dog tar ordförande kontakt med
Nina och Johanna som ansvariga för montern. Dekaler ca. 100 är beställda och
utskickade. Att jobba med hemsidan och annat som behöver skrivas föreslogs att
Sanna Carlsvärd och Marlene Junholt ingår i gruppen.
e) Redaktionen. Eurasierbladet nr 3 kommer till medlemmarna närmaste dagarna.
Annonser inför julnumret kommer att erbjudas medlemmarna. Amanda fick
i uppdrag att kolla tryckkostnader innan vi bestämmer annonspriser.

§ 59. Hundhosta PCD. 
Inget nytt att rapportera just nu.

§ 60. Foto bästa sommarbilden.
Vinnare blev foto nr. 4 med Besökshunden  Zamina. Bilden fick 158 gilla.
Priset är en Canvastavla med bild på Zamina.

§ 61 Medlemsmöte via Zoom.
Vid vårt öppna möte för klubbens medlemmar och blivande medlemmar den 
7 november kl.15.00 är det tänkt att styrelse och kommittéer berättar om vad vi 
sysslar med. Vi vill ha synpunkter och förslag på vad våra medlemmar tycker och
önskar. Allt för att klubben ska bli ännu bättre.
PR har gjorts i Eurasierbladet och ska ut i eurasiergrupperna och vår egen FB. Och
vår hemsida.
Länk till mötet kommer att läggas ut. Ingen förhandsanmälan.
Sekreterare bjuder in representanter från kommittéerna.

§ 62. Övriga frågor.
Medlem har lämnat förslag på en officiell Avelsbeskrivning- -Exteriörbedömning
i november för dom som inte hunnit meritera sina avelsdjur. Styrelsen beslutade att 
inte arrangera detta.

Klubben firar 25 år nästa år och olika alternativ diskuterades. Bl.a. extra utställning
om det går. Jubileumsdekal m.m. Styrelsen fick i uppdrag att komma med förslag till
nästa möte.

§ 63. Nästa möte:Torsdag den 14/10 kl. 1900 via Zoom

§ 64 Mötets avslutning. Ordförande tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet.

Vid protokollet Ordförande   Justerare

Inger Johansson Göran Björkman Sanna Carlsvärd


